
 

                                                                                             

 Vårt datum             Vår beteckning:  

 2021-06-09 Facklig samverkan 

Tjänsteställe/handläggare Mottagare 
Sektor Stöd- och omsorg Sektorsövergripande facklig samverkan 
 
Marie Schmid  
0123-191 47 
marie.schmid@valdemarsvik.se  
 
 

  

 

Sektorsövergripande facklig samverkan  
 
Tid: 2021-06-09 kl.10:00-12:00  
Plats: Skype 
 
Närvarande: 
Angelica Dahl, Kommunal 
Sofia Johansson, FSA 
Marie Schmid, Socialchef 
 
Frånvarande:  
Teresia Karlsson, Kommunal (ersättare) 
Kent Möller, VISION  
Maria Gustavsson, VF  
Vakant, SSR 
 
 
 

1.Val av protokolljusterare - Sofia Johansson 
 
 

2. Föregående protokoll – läggs till handlingarna 
 

3. Ekonomi 
Tertialuppföljning: visar på en prognos på – 0,4 tkr. Alla verksamheter utom Stöd vid 
funktionsnedsättning beräknas hålla sin budget. SF har en placering som tillkommit. 
Tertialrapporten skickas ut med minnesanteckningarna. 
 

4. Verksamhet 
Info om förstärkning IFO: De undersökningar som gjorts kring IFO:s arbetsmiljö visar på 
att rollen som enhetschef är för omfattande och behöver delas på 2 funktioner. En 
Enhetschef för Individ och familjeomsorg som fokuserar på Barn och unga, Vuxna och 
missbruk samt Öppenvård. En Myndighetschef som fokuserar på Biståndshandläggning 
SOL och LSS, externa samarbeten, kvalitetsutveckling samt centralt stöd till sektorn. 
Nuvarande chef fortsätter med rollen som Myndighetschef. Annons för Enhetschef är nu 
utannonserad, i processen finns stöd av rekryterare. 



Info om att intern rekrytering kommer att ske av 1:e handläggare inom 
biståndshandläggningsgruppen. 

Rollen kommer att finnas from september månad. 

 

Statsbidrag: 

Vi går igenom de bidrag som vi sökt för ÄO: 

- Äldreomsorgslyftet: planen är att starta usk-utbildning i 2 omgångar under hösten, 
september och november, 1 grupp med 5 deltagare åt gången. 
Intresset för vårdbiträdesutbildning ska inventeras och erbjudas om intresse finns, 
planerad start till hösten. 
Vår äldrepedagog som nu saknar den utbildningen ska erbjudas detta till hösten. 
Vi ska erbjuda endagarsutbildning för medarbetare inom ÄO i lågaffektivt 
bemötande och dokumentation. Fler önskemål finns om det är möjligt för 
verksamheten att klara av det. 

             Troligtvis kommer statsbidrag även för 2022 och då kommer erbjudande om fler  

              utbildningar   

               efter behov, t.ex. språkombud och förflyttning. 

- Motverka ensamhet bland äldre och ökad kvalitet i vården och omsorgen om 
personer med demenssjukdom: planen är att uppdra åt 2 st ur personalen att 
vara aktivitetssamordnare/projektledare med fokus på att få till aktivitet i vardagen 
över tid.  

- God vård och omsorg av äldre: projektledare anställas, det blir Mi Carlsson, 
Samordnare i form av våra 3 äldrepedagoger som arbetar med arbetssättet och 
värdegrunds/kvalitetsarbetet i verksamheten 

           Biståndshandläggning – en person som arbetar med övergången från Procapita 
           till Life Care 
           Strukturella långsiktiga satsningar 
           Riktlinjer, rutiner 
           Förstärkning i verksamheten 

-  

Arbetskläder:  

- Angelica lyfter att våra svarta arbetsbyxor är varma nu i sommar, kan vi beställa 
något annat? 

       Marie ska be arbetsgruppen för arbetskläder titta på frågan. 

- Sofia tar upp att det inte fungerat optimalt med delegeringsutbildningen till 
sommaren, bättre planering behövs framöver. 

 

5. Personal 
Sommaren 2021 – Marie informerar om att det fattas vikarier till sommaren, erbjudande 
har gått ut till medarbetare att flytta del av sin semester mot en ersättning per vecka. 
Hyrpersonal kommer även att anlitas. 
Marie informerar om att EC Carin Olofsson har meddelat att hon kommer att avsluta sitt 
uppdrag, detta sker i slutet av augusti. Rekrytering kommer att påbörjas omgående. 
 



6. Arbetsmiljö 
Andningsskydd, nya direktiv – Marie informerar om att vid misstänkt och konstaterad 
Covid ska en ny typ av munskydd/andningsskydd användas. Dessa finns att tillgå och 
Covidlådorna är påfyllda 
 
Lättnader i försiktighetsprincipen – Marie informerar om att nu kan lättnader ske, vi tar 
bort användandet av visiret men håller kvar munskydd enligt Regionens 
rekommendationer. 
 
Sofia meddelar att HS har genomfört fysisk miljörond. Det framkom att belysningen bör 
ses över. Marie rekommenderar att EC kontaktar Avonova. 
 
7. Övriga frågor 
Angelica meddelar att hon kommer att avsluta sitt uppdrag som ordförande för 
Kommunal under hösten. 
Ersättare ej klar. 
 
 
Marie avslutar mötet med att tacka för ett gott samarbete och önska alla en trevlig 
sommar och semester. Väl mött på nästa möte 17 augusti! 
     
 

 


